



**MILWAUKEE  
PUBLIC SCHOOLS**

လိယူ 2 သီ, 2021နံ

ဟဲလို MPS ပုတဝါ,

ဒ်ပတ်ဆာကတီၢ်ဘူးထီၣ်လၢကွဲကဝံၤကဒီးအသီတနံအသိ,ယဟ်လုၢ်ဟံၣ်ပုၤပဟံၣ်ဖိဃီဖိဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အတၢ်ဆီၣ်ထွဲလၢ  
အဆၢတတ်ဘၣ် ဖဲနံလၢအကီၢ်အခဲကတၢ်တနံပုၤန့ၣ်လီၤ. ယသ့ၣ်ဆူၣ်သးဂဲၤဒီးတၢ်လၢအအိၣ်ဟ်အသးဆူၣ်တဖၣ်ခဲလၢ,  
စးထီၣ်လၢတၢ်သ့ၣ်ပိၤသးဝးဒီးတၢ်ကိၢ်ခါအဆၢကတီၢ်အဂီၢ်လီၤ.

လၢပဝဲကိးဂၤဒဲးဖဲကီၢ်ဆၢပုၤအဂီၢ်, တၢ်ကိၢ်ခါမ့ၢ်တၢ်ခွဲးဂုၤယာ်ဘၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤလီၤကွဲအတၢ်မၤလိဆူၣ်တနံအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပစံး  
ဘျုးစံးဖျိၣ်ဘၣ် Milwaukee ကွဲကမံးတံၢ်မိၢ်ပုၤပုၤန့ၣ်တၢ်လၢအအာၣ်လီၤတူၢ်လိာ် 2021-22 စုတီၢ်ဟ်လၢကွဲကစူးကါအဂီၢ် ဒီးတၢ်ဟဲ  
ထီၣ်ကွဲကတၢ်မၤလိတၢ်မဲာ်သကိးမဲာ်အတၢ်ဆၢကတီၢ်ပုၤပုၤတနံယဲာ်သီ ပၣ်ပုၤမၤသကိးတၢ်လၢတၢ်လိၣ်ခိၣ်လိၣ်ကွဲ ဒီးတၢ်မၤလိ  
မိၢ်ပုၤအဂၤဖဲတၢ်ကိၢ်ထီၣ်သီသ့ၣ်လၢလီၤဆူၣ်ကတီၢ်အံၤအသိန့ၣ်လီၤ. ကီၢ်ဆၢကနီၤလီၤမၤစၢၤတၢ်မၤလိအတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤဒ်တၢ်မၤ  
လိနီၢ်နီၢ်လၢဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအတူၢ်ဘၣ်တၢ်အံၤမ့ၢ်ကျဲၤအဂုၤကတၢ်လၢအဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပကရဲၣ်ကျဲၤလီၤကွဲအတၢ်မၤလိန့ၣ်အ  
တၢ်ပညိၣ်လၢကွဲဒီးကွဲမ့ၢ်တၢ်အကါဒိၣ် ဃုာ်ဒီးတၢ်ပညိၣ်အဖိတဖၣ်တၢ်မၤလိတၢ်ပုၤသးစးဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိခဲလၢအတၢ်ဒီးန့ၣ်တၢ်  
ဆီၣ်ထွဲမၤစၢၤ လၢအတၢ်မၤတၢ်ကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်ဖဲတၢ်ကိၢ်ထီၣ်သီသ့ၣ်လၢလီၤဆူၣ်ကတီၢ်အဂီၢ်ကွဲကွဲန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ကတီၢ်ထီၣ်သးဒီးတၢ်ကိၢ်ခါဒီးတၢ်ကိၢ်ထီၣ်သီသ့ၣ်လၢလီၤဆူၣ်ကတီၢ်အဂီၢ်, ပကမၤသကိးဃုာ်တၢ်ကွဲကွဲဒီး Milwaukee ဆူၣ်  
ချ့ဝဲကျဲၤ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်ကသံၣ်ဒၢလၢအဆဲးန့ၣ်ပုၤကသံၣ်ဒီသဒၢတၢ်ဆါန့ၣ်လီၤ. ကသံၣ်ဆဲးဒီသဒၢအိၣ်ဝဲဒၣ်လၢပုၤ12 နံဒီးဆူၣ်ဖိခိၣ်  
တဖၣ်အဂီၢ်ကိးဂၤဒဲးန့ၣ်လီၤ. [Download the flyer](#) လၢတၢ်ကွဲကမ့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်သီ,တၢ်ဆၢကတီၢ်ဒီးတၢ်လိာ်တၢ်ကျဲ လၢတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီသ  
ဒၢအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ပအိၣ်ဒီးတၢ်ဖဲတၢ်မၤအါဖဲတၢ်ကိၢ်ခါကတီၢ် ဒီးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအါကလုာ်အိၣ်ဝဲလၢဟံၣ်ဖိဃီဖိဒီးကွဲမိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.  
ယဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါနုၤလၢကန့ၣ်လီၤဟ်ဃုာ်ဒီးပၣ်ပုၤမၤသကိးတၢ်ဖဲတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်ဂုၤအံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ကိၢ်ခါကွဲတၢ်မၤလိန့ၣ်တဟံၣ်ဘၣ်ကစးထီၣ်သး**

တၢ်ကိၢ်ခါကွဲတၢ်မၤလိအံၤလၢကွဲမိကိးဂၤဒဲးလၢအအဲၣ်ဒီးမၤလိတၢ်လၢ တၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီပူၤဒီးစးထီၣ်သ့ၣ်ဟူးသးဂဲၤဖဲတၢ်ကိၢ်ထီၣ်သီ  
သ့ၣ်လၢလီၤဆူၣ်ကတီၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လဲၤန့ၣ်လီၤကွဲ [mpsmke.com/summeracademy](https://mpsmke.com/summeracademy) လၢတၢ်ဂ့ၢ်လီၤတၢ်လိာ်ဆဲးအဂီၢ်န့ၣ်  
တက့ၢ်. ကွဲမိ K5-8 န့ၣ်လီၤဟ်ဃုာ်ဖဲဃုာ်န့ၣ်တၢ်မၤလိကသ့ၣ် တၢ်တုၤတၢ်ဂီၤ, တၢ်သ့ၣ်ဝံၣ်သးဆၢ, တၢ်ဒွဲး, စဲအ့ၣ်ဒီးတၢ်သ့ၣ်ကွဲးသ့ၣ် တၢ်မၤ  
လိတနံတဘျီသ့ၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိကတီၢ်လိယူ 22 တုၤ 22 သီ စးထီၣ်ဂီၤ 8:00 တုၤ 12:00 န့ၣ်ရံၣ် တီၤခၢၣ်သးဒီးတီၤထီၣ်  
ကွဲမိတဖၣ်ဟံးန့ၣ်လိာ်တၢ်မၤလိမ့ၢ်တမ့ၢ်လဲၤဟံးဆဲးန့ၣ်သ့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိခဲကတီၢ်စးထီၣ် လိယူၤ-7 သီတုၤလိယူၤလဲၤ 2 သီဒီးလိယူၤ  
လဲၤ 6-29 ဂီၤ 8:30 တုၤ 12:30 န့ၣ်ရံၣ်န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ကိၢ်ခါစိာ်ဆုၤတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ MPS ဟံၣ်ဖိဃီဖိအဂီၢ်-ဆဲးလီၤမဲၤဖဲလိယူၤ 11 နံတီၢ်ပူၤ**

တၢ်ကိၢ်ခါကတီၢ်အံၤ, ဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအအိၣ်ဖဲ 53205, 53206, မ့ၢ်တမ့ၢ် 53233 ZIP codes ဟီၣ်ကဝီၤန့ၣ် တၢ်ကွဲမ့ၢ်အီၤလၢကဟ်  
ဃုာ်ဒီးတၢ်ကိၢ်ခါစိာ်ဆုၤတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤကစိာ်ဆုၤတၢ်အိၣ်အဘိၣ်လၢအဟ်ဃုာ်ဂီၤတၢ်အိၣ်ဒီး  
မ့ၢ်ထုၣ်တၢ်အိၣ် ဖဲလိယူၤဒီးလိအီၣ်ကွဲ ဒီးတၢ်ကစိာ်ဆုၤတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢတနံသးသီဖဲ MPS သီလုၢ်ပတုာ်လိာ်ဒီးလၢဟံၣ်တဖျါဘၣ်  
တဖျါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအိၣ်ဆဲးဖဲ ZIP codes [ဆဲးလီၤမဲၤဖဲလိယူၤ 11, 2021.အတီၢ်ပူၤလၢတၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်  
အိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်သ့ၣ်လီၤ.](#)



ဟံပဲဖိယိဖိလၢအအိၣ်တဲတၢ်စီၣ်ဆၢတၢ်အိၣ်ဟီၣ်ကဝီၤလၢတဖၣ်ဒီးန့ၣ် တၢ်မၤစၢၤတၢ်ကိၣ်ခါတၢ်အိၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤသ့ဝဲ ခီၣ်ဖျါတၢ်လဲၤဟံးန့ၣ်တၢ်အိၣ်တဲ MPS ကွဲၤတနီၤအလီၢ် တၢ်ကဘၣ်မၤလိာ်ဆိအိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်လဲၤဟံးန့ၣ်တၢ်အိၣ်သ့ဝဲမုၢ်တနံၤ, မုၢ်သၢနံၤဒီးမုၢ်ယဲၣ်နံၤ ဂီၤ 10:00 တၢ် 12:00 န့ၣ်ရံၣ် စးထီၣ်လၢယုၤ 21, 2021 န့ၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိာ်ဆိတၢ်အိၣ်အဘိၣ်န့ၣ်ကအိၣ်ဒီးဂီၤတၢ်အိၣ်ဒီးမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်အဘိၣ်လၢပုၤ 18 နံၣ်ဒီးဆူအဖီလၢကိးဂၤဒဲးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲမုၢ်တနံၤဒီးမုၢ်သၢနံၤအနံၤ, တၢ်အိၣ်အဘိၣ်ကဟံးဃုာ်ဒီးဂီၤတၢ်အိၣ်ဒီးမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်လၢခံၣ်သၢအဂီၢ် ဖဲမုၢ်ယဲၣ်နံၤအနံၤန့ၣ်, ဖိသုၣ်ကဒီးန့ၣ်ဂီၤတၢ်အိၣ်ဒီးမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်လၢမုၢ်ယဲၣ်နံၤ, မုၢ်ဃုာ်ဒီးအိၣ်ဘုးနံၤ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိာ်တၢ်အိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤဖဲ <http://mpsmke.com/meals> စးထီၣ်လၢယုၤ 7, 2021 န့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ဒီးဂ့ၤယၢ်ဘၣ်အတၢ်န့ၣ်ဖိးန့ၣ်မၤဖဲတၢ်ကိၣ်ခါ**

- **တၢ်ဒီးန့ၣ်ဘုးလဲၣ်ဒီးတၢ်ကိၣ်ခါတၢ်မၤလိာ် သးစၢ်တၢ်န့ၣ်ဖိးန့ၣ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ**  
အံၤဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်ဒီးလိာ်ပတံထီၣ်ဖဲတၢ်ကိၣ်ခါအံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်ဖိးတၢ်မၤဒီးသးသမူအတၢ်မၤဒီစါအတၢ်လဲၤခီၣ်ဖျါလၢသးစၢ်ဒိၣ်ထီၣ် 14-24 န့ၣ်အိၣ်ဆိးဖဲ Milwaukee ကီၢ်ရဲၣ်ဒီး Milwaukee ဝုၢ်ပူၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဃုၤသ့ၣ်ညါအါထီၣ်ပဲ [Milwaukee ဒီးလဲၣ် ဒီးန့ၣ်ဘုးလဲၣ်ဒီးမၤလိာ် \(Employ Milwaukee Earn & Learn\) န့ၣ်တက့ၢ်](#).
- **န့ၣ်မုၢ် MPS ကွဲၤဖိလၢအအိၣ်တၢ်မၤန့ၣ်ခါ? ကွဲၤဖဲ MPS သးစၢ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤသ့ၣ်ဘၣ်သ့ၣ်ပူၤန့ၣ်တက့ၢ်.** တၢ်ထၢန့ၣ်လီၤတၢ်ဖိးတၢ်မၤအါကလုာ်လၢအန့ၣ်ရံၣ်ဖိခိၣ်, တၢ်မၤပုၤဆၢကတီၢ် ဒီးတၢ်မၤလၢတၢ်ကိၣ်ခါကတီၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဖိးတၢ်မၤကလုာ်ဟံးဃုာ်ဒီးတၢ်တုၤထုးထီၣ်ပန့ၣ်တၢ်မၤ တၢ်ကွဲၤထွဲတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ် ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွဲၤထွဲတၢ်မၤပန့ၣ်ဟံးကီၤတၢ်လိာ်တၢ်မၤဒီးအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. န့ၣ်လီၤကွဲၤဖဲ [MPS သးစၢ်တၢ်မၤလၢတၢ်သ့ၣ်ဘၣ် \(MPS Youth Job Board\) န့ၣ်တက့ၢ်](#).
- **Milwaukee တၢ်လိာ်ကွဲၤ** ဃုၤပုၤဒီးလဲၣ်သးလၢအန့ၣ်ရံၣ်ဖိခိၣ်, ဆၢကတီၢ်ပုၤဒီးတၢ်ဖိးတၢ်မၤလၢအိၣ်ပဲဒီးအဆၢကတီၢ်ဒုၣ်တဖၣ် ဒ်အမုၢ်ပုၤန့ၣ်တၢ်, တၢ်ကဲခိၣ်ကဲန့ၣ်, ပျီပူၤပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါ, သရၣ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤလိာ်လီၤဆီ, တၢ်လိာ်ကွဲၤအပုၤစံၣ်ညါကွဲၤဒီးကမံတံအဖုတဖၣ်လၢတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤတၢ်ဖိးတၢ်မၤဖဲကွဲၤဒီး ပုၤတဝၢဟီၣ်ကဝီၤဃုာ်ဒီး Milwaukee ဝုၢ်ပူၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ကွဲၤဖဲ [တၢ်မၤလၢတၢ်အိၣ်ထီၣ်ခဲအံၤ](#) တၢ်လိာ်ကွဲၤန့ၣ်တက့ၢ်.
- **Milwaukee ကီၢ်ရဲၣ်ဖိကရၢ်တဖၣ်** ဒီးလဲၣ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤလၢအအိၣ်တဲအဆၢကတီၢ်ဒုၣ်တဖၣ် အပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢအလီၤဆီလိာ်သးအကလုာ်ဒ်သိးကမၤတၢ်ဖဲပုၤတဝၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လဲၤကွဲၤဖဲ [Milwaukee ဒီထံၣ်ဟီၣ်ကဝီၤဖး\(ခ\) \(Parks\)](#) ပုၤယဲၣ်ဘျးစဲလၢတၢ်ဃုာ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤအပတီၢ်တဖၣ်လၢအဟ့ၣ်လီၤတၢ်သိၣ်လိာ်ဒီး တၢ်ဖိးတၢ်မၤ အတၢ်လဲၤခီၣ်ဖျါ ဖဲန့ၣ်ဟီၣ်ကဝီၤပူၤလၢန့ၣ်သးစၢ်ဆၢအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.
- **Milwaukee** ဒွဲလၢကူၣ်သ့တၢ်လိာ်ကွဲၤအတၢ်မၤလိာ်သးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အံၤမ့ၢ်တၢ်ကိၣ်ခါတၢ်မၤလိာ်သ့တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢတၢ်ဘၣ်ဟ့ၣ်အဘုးအလဲ လၢတီၤထီၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ် ဃုာ်ဒီးတၢ်မၤလိာ်သ့တၢ်ဖိးတၢ်မၤအတၢ်လဲၤခီၣ်ဖျါ ဘၣ်ထွဲဒွဲလၢကူၣ်သ့အလီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဃုၤသ့ၣ်ညါအါထီၣ်အဂ့ၢ်ဖဲ [MKE Rec Arts Internship](#) တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအလံာ်န့ၣ်ကျဲၤဒီး မၤပုၤလီၤလိာ်ပတံထီၣ်တနံၤအံၤန့ၣ်တက့ၢ်.

**Twilight Centers တၢ်ကိၣ်ခါဆၢကတီၢ်အန့ၣ်ရံၣ်**

Twilight Centers ဟ့ၣ်လီၤတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤဒီးတၢ်မၤအါထီၣ်ဆၢကတီၢ်အန့ၣ်ရံၣ်ဖဲကွဲၤလၢတၢ်ဃုာ်အံၤဒ်သိးပုၤသးစၢ်ဖဲဝုၢ်ပူၤတဖၣ် ကအိၣ်ဒီးတၢ်လိာ်လၢအပူၤဖျးလၢအကလဲၤဟးဖဲဟါဒီကတီၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဆၢကတီၢ်ခဲအံၤ, Twilight Centers တီၤထီၣ်ကွဲၤယဲၣ်ဖျါ သးနံၣ် 12-18( ဒီး Twilight Centers တီၤခၢၣ်သးကွဲၤတဖျါသးနံၣ်) 10-15( အိၣ်ထီၣ်တၢ်လိာ်လၢအပူၤဖျးဒီးပုၤသးစၢ်လၢအတၢ်န့ၣ်လီၤဟံးဃုာ်ဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်ကံၢ်စီအတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ, တၢ်လိာ်ကွဲၤဒီးသ့ၣ်ဘၣ်ကွဲၤ, esports, တၢ်ဂဲၤလိာ်နီၢ်ခိၣ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤအလီၢ်ဖးလိာ်, တၢ်ပီၢ်ထံၣ်လိာ်(ဖဲကီၢ်ရဲၣ်ကလံၤထံးတပၤ) ဒီးအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ဃုၤသ့ၣ်ညါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖဲ [Twilight Centers](#) အိၣ်ထီၣ်ဖဲတၢ်ကိၣ်ခါကတီၢ်အဂီၢ်.



**MILWAUKEE  
PUBLIC SCHOOLS**

**ခိလူးကွဲဒီးသးသမူအတၢ်မၤဝဲလီၢ်တၢ်ကိၢ်ခါဆၢကတီၢ်အန့ၣ်ရံၣ်**

MPS ခိလူးကွဲဒီးသးသမူအတၢ်မၤဝဲလီၢ်ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါအိၣ်ဝဲလၢတၢ်ကိၢ်ခါဒီတကတီၢ်အပူၤလၢတၢ်ဆီၣ်ထွဲမၤစၢၤကလီၤကိၣ်ဖိ 6 တီၤတုၤ 12 တီၤ) အါန့ၣ်အန့ၣ် (တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဟဲအိၣ်ပတုၣ်ဖဲ ခိလူးကွဲဒီးသးသမူအတၢ်မၤဝဲလီၢ်ဘူးကတၢ်ဒီးန့ၣ်လၢတၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤန့ၣ်လံးကွဲဒီးသးသမူအတၢ်မၤအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်အိးထီၣ်အိၣ်ဝဲလွံၢ်ခါလၢတၢ်ကိၢ်ခါအံၤကတီၢ် မ့ၢ်တနံၤတုၤမ့ၢ်ယံၢ်နံၤ ဂီၤ 9:00 တုၤဟၢ 3:00 န့ၣ်ရံၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအါထီၣ်ဘၣ်ထွဲတၢ်ကိၢ်ခါအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဒီးဝဲဒါဒီးတၢ်မၤအဆၢကတီၢ်အဂီၢ်, ဝံသးစူၤန့ၣ်လီၤကွၢ်ဖဲ [mpsmke.com/CACC](https://mpsmke.com/CACC) န့ၣ်တက့ၢ်.

**MKE Rec တၢ်ခွဲးဂ့ၢ်ယၢ်ဘၣ်တဖၣ်လၢသးစၢ်, ပုၤဒိၣ်တုၣ်, ဒီးဟံၣ်ဖိဖိတဖၣ်အဂီၢ်**

ဒီတနံၣ်အတီၢ်ပူၤ, Milwaukee တၢ်လိၣ်ကွဲးဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤပုၤတတၢ်ခဲလၢအတၢ်ပူၤဖျဲး, တၢ်သ့ၣ်ဖဲသးညီ, တၢ်လိၣ်ခိၣ်လိၣ်ကွဲးလၢအကြၢၤဒီးအပူၤကလံၤ ဒီးတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢအမၤဂ့ၢ်ထီၣ်ပုၤအကံၢ်အစီတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအါခါအဘူးအလဲတအိၣ်မ့ၢ်မ့ၢ်အပူၤကလံၤဘၣ်ဝဲဒီး [youth scholarships](#) အိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအဂၤလၢအဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်ဖဲတၢ်ကိၢ်ခါအလါ, ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်ဖိသၣ်ဒီးအဟံၣ်ဖိဖိတၢ်ခွဲးဂ့ၢ်ယၢ်ဘၣ်အါထီၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်ကအိၣ်မူဟူးဂဲၤသ့, တၢ်အသီလၢအမၤမ့ၢ်အဝဲသ့ၣ်ဖဲအချးအခါ ဒီးဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်တီၢ်န့ၣ်တၢ်တစိၤသးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢတၢ်ကိၢ်ခါအဂီၢ်အံၤ [ခဲအံၤအိးထီၣ်](#) န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ကွဲးထွဲဖိသ့ၣ်တၢ်ကိၢ်ခါလၢအကြၢၤဒီးအပူၤကလံၤ**

Milwaukee တၢ်လိၣ်ကွဲးဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွဲးထွဲဖိသ့ၣ်လၢအကြၢၤဒီးအပူၤကလံၤဖဲတၢ်ကိၢ်ခါကတီၢ်အံၤဘူကအိၣ်တၢ်လီၢ် 70 တီၤယုၣ်ယုၣ်ဝဲဂ့ၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်ကအိၣ်သးအမုၢ်န့ၣ်လီၤဆီလီၢ်သးဖဲလါယူၤအပူၤဒီးအပူၤကလံၤကလီၤဆီလီၢ်သးလၢဟီၣ်ကတီၢ်အပူၤ န့ၣ်လီၤ. ယုၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီး [ဟီၣ်ခိၣ်ဝီၤဘၣ်ထွဲလီၢ်ကဝီၤ](#) ဖဲ [mkerec.net](https://mkerec.net). န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ဖးလံာ်ဖဲတၢ်ကိၢ်ခါ**

- [MPS တၢ်ဖးလံာ်](#) တၢ်ကိၢ်ခါဒီကတီၢ်! လဲၤကွၢ်ဖဲလါထီၣ်ကိးလါဒီးလၢတၢ်ထံၣ်န့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤလံာ်မ့ၢ်မ့ၢ် မၤဒီးန့ၣ်ဒါလၢအပူၤကွဲးလါတဖၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. န့ၣ်ဟ့ၣ်ကူၣ်စ့ၢ်ကိးလၢန့ၣ်အဲၣ်ဖးလံာ်တဖၣ်အဂ့ၢ်ဖဲလံာ်တၢ်ရဲၣ်လီၤအပူၤန့ၣ်သ့လီၤ.
- န့ၣ်လီၤဟံၣ်သ့ၣ်ဒီး Milwaukee ကမုၢ်လံာ်ရဲၣ်ဒါး [တၢ်ဖးလံာ်ဖဲတၢ်ကိၢ်ခါတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ](#) လၢသးစၢ်, ပုၤလိၣ်ဘိထီၣ်အကတီၢ်, ဒီးပုၤဒိၣ်တုၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

စံးဘျးဘၣ်ပုၤကိးဂၤဒဲးလၢအမၤဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်အဂ့ၢ်ကတၢ်လၢတၢ်မၤလိၣ်ကွဲးန့ၣ်အံၤအပူၤမံၤပကမၤသကိးပမူပဒါလၢတၢ်မၤလီၤတံၢ်တၢ်ကိၢ်ခါအိၣ်ဒီးတၢ်ပူၤဖျဲးဒီး တၢ်ဒုးကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်တၢ်အါအါဂီၢ်ဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ပဲၤဒီးတၢ်သ့ၣ်တီၤသးရၤ,

Dr. Keith P. Posley  
ပုၤသးကျဲၤပၤဆၢကွဲးအိၣ်